

《单词百科:aems是什么意思?aems怎么发音?aems的解释和用法》

英语单词aems是什么意思?aems怎么读?aems怎么发音?简答网为您整理了aems的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



aems的意思

1、abbr.acoustic emission monitoring system 声发射监测系统;approach energy management system 进场能量管理系统;air-ejector mixer-settler 空气喷射式混合澄清槽;American Engineering Model Society 美国工程模型协会;

aems的双语例句

1、 Besides, the method also provides a reasonable scheme which detects the event integration defined AEMS.

另外, 该方法还提供了一种检验AEMS所定义事件集合的合理性的方案.

2、 This excess use of toxic organic solvents should not only harm human health but also raise costs of the AEMs.

过量有机溶剂的使用不仅对人体健康有害，同时也提高了阴离子交换膜的生产成本。

3、Mechanical properties and thermal stability of AEMS

AEMS的力学性能及热稳定性分析

4、In order to improve other adaptive algorithms, an adaptive edge marking scheme (AEMS) is proposed.

同时为了弥补其他自适应算法的不足，提出一种自适应边标记算法。

5、Study on Synthesis of epdm-g-man and impact toughness of AEMS

EPDM-g-MAN的合成及AEMS的冲击性能研究

6、The advances in syntheses of AEMs, including different cyclization methods, solid-phase synthesis, template synthesis and aggregation driven cyclization are summarized.

评述了采用母板复型法合成金属有序纳米孔道阵列模板合成方法、金属模板的特点及应用的研究进展。

7、During the introduction of AEMS, it gave a computer running program which was based on POWERBUILDER development platform and independently designed according to the client/ server (C/ S) architecture by us.

在介绍器械设备管理子系统时给出了一个基于PowerBuilder开发平台的设计程序。它采用客户机／服务器（C/S）体系结构。

8、TEM and SEM analysis showed that the phase structure of AEMS and AOMS were co-continue structure and the toughening mechanism was severe shear yielding when the blends reached their highest notched Izod impact strength.

TEM和SEM分析表明，缺口冲击强度达到最高值的AEMS和AOMS，其相结构为近连续相结构，增韧机理为剪切屈服机理。

以上是简答网为您整理的aems怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于aems的用法、aems的释义、aems的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/aems>